
Repræsentantskabsmøde 

Indkaldte: Revisor Jesper Steensbjerre, Repræsentantska-

bet, Hovedbestyrelsen, , Driftsafdelingen og Administra-

tionen.  

Fraværende: Ejner Thomsen. 

Margit Jensen var der i stedet for Jesper Steensbjerre. 
   
 

DAGSORDEN: 

 

1. Valg af dirigent og referent 

  

2. Aflæggelse af bestyrelsens årsberetning, herunder om 

forretningsførelsen for det seneste forløbne år. 

 

3. Endelig godkendelse af årsregnskabet 2017/2018 

med tilhørende revisionsberetning samt forelæggelse 

af selskabets budget for 2018/2019. 

 

 

 

 

4. Behandling af eventuelle indkomne forslag. 

 

5. Nybyggeri 

 

 

 

6. Valg af beboervalgt repræsentant til Hovedbestyrel-

sen  

På valg er: Hans Jacob Ravn Petersen 

                  Kirsten Jensen 

 

 

7. Valg af suppleanter. 

 

8. Valg af revisor. 

 

9. Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bestyrelsen konstituerer sig. 

Valg af formand (vælges hvert år) 

Valg af næstformand(vælges hvert år) 

 

Se næste side…. 

 

DAG.      ÅR                                             BLAD NR.                                                      

Torsdag den 29.11.18  kl.1800                

I ”Fælleshuset” Vestergade 76 
 

 

 

BESLUTNING: 

Ad. 1  Dirigent: Ingvard Iversen 

           Referent: Rikke Autzen 

 

Ad. 2  Bestyrelsens beretning er vedlagt.  

 

 

Ad. 3  Ingen spørgsmål til udleveret regnskab. 

Fremhævet blev nye regler indenfor regnskab, Årets 

resultater, effektivisering, Nye tiltag m.m. 

Revisoren orienterede om, at der mangler forret-

ningsgange og nye vedligeholdelsesplaner. 

Regnskab blev godkendt. 

 

Ad. 4  Ingen   

 

Ad. 5  Ungdomsgården er revet ned af Kolding 

Kommune. Lokalplan forventes vedtaget i dec.2018. 

Vi afventer dette. 

 

Ad. 6  Hans Jacob Ravn Petersen ønskede genvalg 

           Kirsten Jensen ønskede ikke genvalg. 

 

Hans Jacob Ravn Petersen blev genvalgt. 

Birgit Petersen blev valgt til ny bestyrelsesmedlem. 

 

Ad. 7  Elsebeth Jensen blev valgt som suppleant. 

 

Ad. 8  BDO blev genvalgt. 

 

Ad. 9  Har man for mange grønne poser, kan de retur-

neres til viceværten eller afleveres på kontoret. 

Det nye affaldssystem vil blive justeret, hvis driften 

vurderer, at det er nødvendigt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referat udsendt d. 05-12-2018 

Mødet blev afsluttet kl.2000  

 

Bestyrelsen ser således ud: 

 

Formand: Egon Jensen 

 

 

 

……………………………………………….. 

 

 

Næstformand: Helle Latter 

 

 

 

……………………………………………….. 

 

Best. Medlem: Hans Jacob Ravn Petersen 

 

 

 

……………………………………………….. 

 

 

Best. Medlem: Ingrid Petersen 

 

 

 

……………………………………………….. 

 

 

Best. Medlem: Birgit Petersen 

 

 

 

……………………………………………….. 

 


